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Dispatch Letter

Mr. **, born on ** April 197*, is working as an Associated Professor of  School of Mechanical Engineering in Yancheng Institute of Technology now. At the invitation of our partner institute University of Greenwich according to the cooperation agreement signed by both parties, our university has decided to send Mr. *** to go to University of Greenwich from 29th October 2012 to 25th October 2013 for Visiting. 
The main goal of the visit is to understand the learning outcome expectation, assessment methods for Mechanical Engineering Technology programmes to prepare students smooth transferring to Greenwich for the final year study. The tasks set by our university for Mr. *** including:

1. Develop research about instrumentation for pneumatic conveying systems in the Wolfson Centre for Bulk Solids Handling Technology.

2. Work with the academics in relevant field from the University of Greenwich.

3. Get involved in the project management, course design and syllabus development.

4. Take part in teaching and assessment of the course.

We are now applying for UK Visa as Mr. **will go there for research from 29th Oct 2012 to 25th Oct 2013. 
We ensure that he will obey the local laws and regulations during her stay in UK and will get back to China on time. All relevant costs (including airplane tickets, meal and accommodation) during this trip will be covered by our University. His work will be arranged properly during his visit to UK.

Hereby Certified

Yancheng Insittute of Technology

International Exchange Department 
Address: No.9 Xiwang Avenue,

       Yancheng ,Jiangsu Province

Contact person: Meng Hongdang

E-mail: mhd@ycit.cn

Tel: 0515-88298112 

Fax: 0515-88399183 

派 遣 函
兹有我校机械工程学院教师**（出生年月：197*.0*.**，现任职位：副教授）在英国格林威治大学的邀请下，根据盐城工学院与英国格林威治大学（University of Greenwich）合作协议，于2012年10月29日至2013年10月25日期间，赴英国进行为期一年的科研访问活动。

访问的主要目的是在格林威治大学工程学院的沃尔夫森散装固体处理技术中心从事研究工作。此外，为学生顺利的完成格林威治大学最后一年的学习，对机械工程类课程的教学与评估也是此次出访的目的。**先生出访的任务包括：
1. 在格林威治大学工程学院的沃尔夫森散装固体处理技术中心进行固体粉末在气体输送管道中的实时在线流速测量研究及相关的控制系统。

2. 与格林威治大学相关专业技术人员合作研究。

3. 了解格林威治大学的项目管理，课程设计与培养方案。
4. 了解国际最新的教学资料，熟悉专业核心课程的组织，熟悉现代教学组织模式。

我校现为**先生申请2012年10月29日到2013年10月25日赴英国进行学术访问签证。

我校确保此人在出国访问期间遵守当地的法律法规，并按时返回中国工作。此次出访期间的所有费用，包括机票、饮食、住宿等均由本校承担。他访问英国期间的工作将被妥善安排。

 此致敬礼！ 

盐城工学院国际合作交流处

地址：江苏省盐城市希望大道9号

联系人：孟宏党

E-mail: mhd@ycit.cn

Tel: 0515-88298112 

Fax: 0515-88399183 
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